
 

 

 
 
 
 
 
Številka: 900-1/22 
Datum: 28. 11. 2024  
 
 
 

Z A P I S N I K 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v četrtek, 28. 11. 2024, ob 18. uri, v dvorani gasilskega doma Sodražica. 

 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ernest Pirnat, Zvonko Janež, Jelka Pakiž, Drago Arko, Franc Lesar, 
Branko Arko, Karmen Kordiš, Zdenka Lušin, Evgen Zajc. 
 
Odsotni člani občinskega sveta: / 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih, Vinko Čampa, Petra Marn, Gregor Pirc.  
- gostje: Karmen Tomšič, kandidatka za direktorico Knjižnica Miklova hiša Ribnica. 
- predstavniki medijev: / 

 
 
Uvodoma je župan pozdravil prisotne in ugotovil prisotnih vseh devet članov, s čemer je bila 
zagotovljena sklepčnost. Predstavil je predlog dnevnega reda. Svetniki na predlog niso imeli pripomb 
in so soglasno potrdili naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnikov 4. izredne seje in 11. redne seje občinskega sveta ter poročili o realizaciji 
sklepov 4. izredne seje in 11 redne seje. 

2. Mnenje k imenovanju direktorice Knjižnica Miklova hiša Ribnica. 
3. Proračun Občine Sodražica za leto 2025 (2. obravnava). 
4. Odlok o odmeri nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Sodražica (2. obravnava). 
5. Letni program kulture Občine Sodražica za leto 2025. 
6. Letni program športa Občine Sodražica za leto 2025. 
7. Predlog sprememb volilnih enot v Občini Sodražica. 
8. Sklep o pridobivanju/razpolaganju z nepremičnim premoženjem Občine. 
9. Program dela Občinskega sveta 2025. 
10. Pobude in vprašanja. 
11. Razno.  
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AD/1 Obravnava zapisnikov 4. izredne seje in 11. redne seje občinskega sveta ter poročili o 
realizaciji sklepov 4. izredne seje in 11 redne seje 

 
Občinski svet ni imel pripomb na zapisnik 11. redne seje oz. na zapisnik 4. izredne seje. Soglasno so bili 
sprejeti naslednji 

SKLEP: 

Potrdi se zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 3. 10. 2024, in zapisnik 4. 
izredne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 5. 11. 2024. 
 
Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 11. redne seje oz. 4. izredne 
seje. 
 
 
AD/2 Mnenje k imenovanju direktorice Knjižnica Miklova hiša Ribnica 
 
Darja Vetrih je povedala, da je Svet JZ Knjižnica Miklova hiša, skladno z Odlokom o ustanovitvi javnega 
zavoda Knjižnica Miklova hiša, zaprosil Občino Sodražica, kot soustanoviteljico knjižnice, za podajo 
mnenja k imenovanju kandidatke Karmen Tomšič za direktorico Knjižnica Miklova hiša Ribnica za 
naslednje mandatno obdobje. Povedala je, da je Svet zavoda izvedel postopek razpisa za direktorja za 
naslednje mandatno obdobje in da je predlagana kandidatka prejela večino vseh glasov članov sveta 
zavoda. Skladno z 10. členom Odloka, si mora Svet zavoda pred imenovanjem direktorja pridobiti 
soglasje Občine Ribnica, mnenje Občine Sodražica in Občine Loški Potok ter mnenje strokovnih 
delavcev zavoda.  
 
Karmen Tomšič je prisotnim predstavila svoj načrtovani program za naslednje mandatno obdobje in 
se tudi osebno predstavila. Predstavila je tako programski del kot investicijski, ki se nanaša predvsem 
na sedež knjižnice v Ribnici. Obrazložila je, kateri finančni viri so predvideni za realizacijo načrtov, in 
podala pogled na kadrovsko zasedbo knjižnice. 
 
Razprava: Blaž Milavec, Karmen Tomšič, Ernest Pirnat, Franci Lesar. 
Razprava je tekla o dogodkih, ki jih knjižnica organizira v Sodražici, o vsebinah, ciljnih skupinah in tudi 
o finančnih sredstvih. 
 
Po predstavitvi je Karmen Tomšič ob 18.30 sejo zapustila. 
 
Zvone Janež je predstavil predlog sklepa Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Na podlagi predloga Sveta zavoda Knjižnice Miklova hiša Ribnica, Občinski svet Občine Sodražica  
podaja pozitivno mnenje k imenovanju Karmen Tomšič za direktorico knjižnice, za naslednje 
mandatno obdobje. 
 
 
AD/3 Proračun Občine Sodražica za leto 2025 
 
Župan Blaž Milavec je obrazložil postopek priprave oz. sprejema proračuna ter povedal, da v javni 
obravnavi na predlog proračuna ni bilo podanih pripomb, na sejah odborov in delovnih teles pa so bile 
podane določene usmeritve in priporočila, ki so vključeni v dopolnjeni predlog proračuna. Župan je 
podal tudi informacije o dogovorjeni višji povprečnini, ki je tudi vključena v dopolnjeni predlog. Nato 
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je obrazložil sestavo proračuna in podrobneje finančni del, kjer je podal tudi primerjavo med 
predlaganim in dopolnjenim proračunom ter proračunom za tekoče leto. Poleg dviga povprečnine za 
cca 130.000 EUR, so dodana tudi sredstva za uravnoteženo razvitost občin. Dodajajo se tudi sredstva 
za pričetek projekta izgradnje Medgeneracijskega doma Žimarice, saj je to predpogoj, da se lahko 
pridobi in realizira sofinancerka sredstva. Povečujejo se tudi transferni prihodki, kamor sodijo npr. 
pristojbine za vzdrževanje gozdnih cest, pa tudi sredstva razpisov (LAS in drugi projekti). Na 
odhodkovni strani je proračun visok 4 mio eur, pri čemer največji dvig predviden za investicijski del. 
Župan je svetnikom obrazložil tudi posebni del in načrt razvojnih programov, kjer je predstavil 10 
najpomembnejših investicij v 2025. Povedal je, da se ohranja višina zadolževanja do največ 300.000 
EUR, in sicer za izvedbo investicijskega programa. Opozoril je še na tveganja, predvsem na strani virov, 
pa tudi drugih vplivov, ki izhajajo iz nestabilnih geopolitičnih in domačih političnih razmer. Povedal je, 
da je cilj iskati ravnovesje med željami in zmožnostmi. 
 
Predloge sklepov in mnenja posameznih delovnih teles so predstavili predsedniki oz. predstavniki, in 
sicer Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in razvojne programe ter Odbora za komunalne zadeve in 
prostorsko planiranje Evgen Zajc, Odbora za družbene dejavnosti Ernest Pirnat, Odbora za finančne 
zadeve in upravljanje s premoženjem občine in Statutarno pravne komisije pa Karmen Kordiš. 
 
Razprava: Karmen Kordiš, Ernest Pirnat, Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o tem, da je proračun jasno zastavljen in tudi da vsakoletno zadolževanje ne 
predstavlja večjih dolgoročnih obremenitve, namenjeno pa je predvsem investicijskemu delu. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
 
Sprejme se Odlok o proračunu Občine Sodražica za leto 2025, skupaj z Dopolnjenim predlogom 
proračuna. 
 
 
AD/4 Odlok o odmeri nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Sodražica 
 
Župan je obrazložil, da gre za drugo obravnavo novega dokumenta, ki določa občinski davek za 
uporabo stavbnih zemljišč. Povzel je, da novi odlok usklajuje določbe z zakonodajo, ki je bila sprejeta 
po letu 2017, odkar je v veljavi sedanji Odlok. Podal je tudi nekaj izhodišč za pripravo oz. sprejem 
novega odloka, od rasti cen do približevanja višine nadomestila slovenskemu povprečju, pa tudi do 
sprememb, kot je število odmernih območij ter spremembe faktorjev. Odlok daje tudi podlago za 
spremembe oz. dopolnitve evidenc nepremičnin, ki se pripravlja na podlagi javnih evidenc. Povedal je, 
da je bil dokument tudi v javni obravnavi, kjer pa ni bilo podanih pripomb. Vinko Čampa je dodal, da 
bodo dopolnjene evidence tudi javno razgrnjene, tako da bo možen vpogled vsakega posameznika. 
 
Predloge sklepov so predstavili predsedniki oz. predstavniki, in sicer Odbora za gospodarstvo, 
kmetijstvo in razvojne programe je predstavil Evgen Zajc, Odbora za finančne zadeve in upravljanje s 
premoženjem občine ter Statutarno pravne komisije je predstavila Karmen Kordiš. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Z osmimi glasovi za in enim vzdržanim je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
 
Odlok o odmeri nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Sodražica se sprejme v drugi 
obravnavi. 
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AD/5 Letni program kulture Občine Sodražica za leto 2025 
 
Petra Marn je obrazložila vsebino Letnega programa kulture in povedala, katere vsebine vključuje ter 
v kakšni višini so predvidena sredstva za te vsebine. Povedala je, da bo v začetku leta 2025 skladno z 
določbami Letnega programa kulture objavljen javni razpis za razdelitev sredstev. 
 
Predlog sklepa Odbora za družbene dejavnosti je predstavil Ernest Pirnat, Odbora za finančne zadeve 
in upravljanje s premoženjem občine ter predlog sklepa Statutarno pravne komisije je predstavila 
Karmen Kordiš. 
 
Razprava: Jelka Pakiž, Darja Vetrih, Karmen Kordiš, Blaž Milavec, Zvonko Janež. 
Razprava je tekla o financiranju knjižnice in knjižnične dejavnosti. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Letni program kulture Občine Sodražica za leto 2025. 
 
 
AD/6 Letni program športa Občine Sodražica za leto 2025 
 
Vsebino letnega programa športa in finančna sredstva po posameznih programih je predstavila Petra 
Marn. Povedala je, da bo v začetku leta 2025 skladno z določbami Letnega programa športa objavljen 
javni razpis za razdelitev sredstev. 
 
Predlog sklepa Odbora za družbene dejavnosti predstavil Ernest Pirnat, Odbora za finančne zadeve in 
upravljanje s premoženjem občine ter predlog sklepa Statutarno pravne komisije je predstavila 
Karmen Kordiš. 
 
Župan je dodal, da se sicer za šport namenjajo še bistveno višja sredstva, in sicer iz naslova športne 
infrastrukture in obratovanja športne dvorane. 
 
Razprava: Zvonko Janež, Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o športni infrastrukturi na območju šole in zmožnostih ter realnih pričakovanjih glede 
realizacije. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Letni program športa Občine Sodražica za leto 2025. 
 
 
AD/7 Predlog sprememb volilnih enot v Občini Sodražica 
 
Župan je podal informacijo, s katero so bili svetniki predhodno že seznanjeni, da je Ministrstvo za javno 
upravo (MJU) pozvalo k spremembi odloka o volilnih enotah, tako da se zagotovi načelo enake volilne 
pravice za vse prebivalce, kar pomeni približno enako število volivcev na enega občinskega svetnika, 
ne glede na geografsko zastopanost. Povedal je tudi, kakšna je praksa sodišča, če se napotilu MJU ne 
sledi. Predstavil je zakonsko določene možnosti ter povedal, da je Komisija, ki jo je imenoval župan za 
preučitev oblikovanja volilnih enot v Občini Sodražica, preučila različne možnosti glede oblikovanja 
volilnih enot. Pri iskanju rešitev za zagotavljanja načela enake in splošne volilne pravice, je preučevala 
tudi možnost enakomerne zastopanosti krajev oz. območij v občinskem svetu. Z namenom najti čim 
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bolj optimalno rešitev, je bil opravljen tudi sestanek na Ministrstvu za javno upravo, ki je tudi ponovno 
jasno izrazilo pričakovanje, da se Odlok popravi. Povedano je bilo tudi, da se bo načelo enakosti volilne 
pravice tudi v nadaljevanju pogosteje preverjala. Predstavil je tudi predlog Komisije, pri čemer se kaže 
kot najprimernejši predlog, da se oblikujejo štiri volilne enote in skupaj 10 občinskih svetnikov.  
 
Svoje mnenje so predstavili tudi člani komisije. Ernest Pirnat je posebej izpostavil, da je potrebno 
pripraviti dolgoročno vzdržne volilne enote, kjer dejansko geografska lega ni pomembna. Zvone Janež 
in Evgen Zajc sta dodala, da je šlo prizadevanj v to smer, da se nekako zagotovi svetnika tudi manjšim 
območjem – poleg Gore tudi Zapotoku.  
 
Razprava: Jelka Pakiž, Blaž Milavec, Karmen Kordiš, Zvonko Janež, Evgen Zajc, Drago Karel Arko. 
Razprava je tekla o različnih možnostih in o rešitvah, ki jih imajo sosednje občine, pa tudi o časovnem 
okviru, do kdaj je potrebno sprejeti novo ureditev. 
 
Župan je povezl, da se bo pripravil natančeje izoblikovan predlog na podlagi svežih podatkov iz 
Centralnega registra prebivalstva, ki ga bo Komisija ponovno obravnavala. Predlog se bo dal v javno 
obravnavo, sledila pa bo obravnava in sprejem odloka na občinskem svetu. 
 
 
AD/8 Sklep o pridobivanju/razpolaganju z nepremičnim premoženjem Občine 
 
Vinko Čampa je obrazložil, da se v letni načrt razpolaganja (prodaje) doda zemljišče parc. št. 1329, 
k.o. 1622-Zamostec, ki se nanaša na odkup zemljišča, v letni načrt pridobivanja (nakup) pa se 
dodajo zemljišča od zapr. št. 1 do zapr. št. 19, za zemljiškoknjižno ureditev LC 352141 Vagovka - 
Travna gora, in zapr. št. 20 in 21, za zemljiškoknjižna ureditev LC 352301 Vinice – Lipovšica. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno sta bila sprejeta naslednja SKLEPA: 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Sodražica (Ur. l. RS, št. 32/2011, 191/2020 in 159/2022), 24. 
člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 
11/2018 in 79/2018) in 2. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) je Občinski svet Občine Sodražica na 12. redni seji, dne 28. 11. 
2024, na predlog župana sprejel naslednji 

 
Sklep o dopolnitvi Sklepa o Letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sodražica za leto 2024 
 

1. člen 
S tem sklepom se v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 79/2018) in 2. členom Uredbe o stvarnem premoženju države 
in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) dopolni Letni načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Sodražica leto 2024. 
 

2. člen 
V letni načrt razpolaganja nepremičnega premoženja Občine Sodražica se dodajo naslednja 
zemljišča:  
 

Zap. št. Vrsta nepremičnine Okvirna površina 
nepremičnine v m2 

Predvidena 
sredstva v EUR 

1. 1329, 1622-Zamostec 867 2.427,60 



 6

 
3. člen 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Sodražica in je sestavni 
del proračuna Občine Sodražica za leto 2024. 
 
Številka: 478-18/23      Župan Občine Sodražica 
Datum: 28.11.2024           mag. Blaž Milavec l.r. 
 
in 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Sodražica (Ur. l. RS, št. 32/2011, 191/2020 in 159/2022), 24. 
člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 
11/2018 in 79/2018) in 2. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) je Občinski svet Občine Sodražica na 12. redni seji, dne 28. 11. 
2024, na predlog župana sprejel naslednji 

 
Sklep o dopolnitvi Sklepa o Letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja 

Občine Sodražica za leto 2024 
 

1. člen 
S tem sklepom se v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 79/2018) in 2. členom Uredbe o stvarnem premoženju države 
in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) dopolni Letni načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja Občine Sodražica leto 2024. 
 

2. člen 
V letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sodražica se dodajo naslednja 
zemljišča:  
 

Zap. št. 
Vrsta nepremičnine 

Parc. št.                 k.o. 
Okvirna površina 

nepremičnine v m2 
Predvidena 

sredstva v EUR 
1.  1567/12 1622-Zamostec  155 361,15 

2. 1567/21 1622-Zamostec  246 573,18 
3. 1576/5 1622-Zamostec  2934 6.836,22 
4. 1576/6 1622-Zamostec  27 62,91 
5. 1582/2 1622-Zamostec  353 822,49 
6. 1587/2 1622-Zamostec  248 577,84 
7. 1588/2 1622-Zamostec  141 328,53 
8. 1596/2 1622-Zamostec  224 521,92 
9. 1608/2 1622-Zamostec  254 591,82 

10. 1632/8 1622-Zamostec  214 498,62 
11. 1632/13 1622-Zamostec  187 435,71 
12. 2535/2 1619-Sodražica  378 880,74 
13. 2536/2 1619-Sodražica  133 309,89 
14. 2544/4 1619-Sodražica  442 1.029,86 
15. 2544/7 1619-Sodražica  882 2.055,06 
16. 2545/2 1619-Sodražica  137 319,21 
17. 2547/4 1619-Sodražica  518 1.206,94 
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18. 2547/6 1619-Sodražica  468 1.090,44 
19. 2547/9 1619-Sodražica  497 1.158,01 
20. 1147/2 1622-Zamostec  23 64,40 
21. 1091/4 1622-Zamostec 53 339,20 

 
3. člen 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Sodražica in je sestavni 
del proračuna Občine Sodražica za leto 2024. 
 
Številka: 478-19/23      Župan Občine Sodražica 
Datum: 28.11.2024           mag. Blaž Milavec l.r. 
               
 
AD/9 Program dela Občinskega sveta 2025 
 
Župan je predstavil program dela Občinskega sveta za leto 2025, ki pa se lahko tekom leta tudi 
spremeni. Povedal je, da je predvidenih šest rednih sej ter slavnostna seja ob občinskem prazniku. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Program dela Občinskega sveta za leto 2025. 
 
 
AD/10 Pobude in vprašanja 
 
Pisnih pobud in vprašanj ni bilo podanih. 
Franci Lesar se je pozanimal o projektu mrliške vežice v Sodražici. Župan je povedal, da gre poleg 
obnove in preureditve vežic tudi za zagotovitev parkirnega prostora in prostora za raztros pepela 
pokojnika. Pojasnil je, da se nadaljuje projektantsko delo na projektu, da so vprašanja z ZVKD 
razrešena, pridobiva se potrebna zemljišča, kandidirali pa smo tudi na sredstva za sofinanciranje iz 
naslova razvoja regij.  
Drago Karl Arko se je pozanimal glede nadaljevanja projekta ceste Vagovka - Kržeti. Župan je odgovoril, 
da se projekt ponovno pregleduje in se v samem popisu išče morebitne možne prihranke, vsekakor pa 
se projekt nadaljuje v letu 2025. 
 
 
AD/11 Razno 
 
Župan je povabil svetnike na dogodke in prireditve, ki jih organizirajo občina, društva ali druge 
organizacije v občini, pri čemer je povabil na decembrska dogajanja. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.55. 
 
 
 
Zapisala:         Župan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            mag. Blaž Milavec l. r. 
 


